

REACH 符合性宣告

REACH Regulation(EC)No 1907/2006 of the European Parliament and the European Council concerning the Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemical substances, entered into force, on 2007, June 1st

歐洲議會及理事會關於在2007年6月1日對於化學品注冊，評估，授權，限制的 (EC) 1907/2006號 法規；

The European Chemicals Agency (ECHA) announced that all new substances previously proposed as Substances of Very High Concern (SVHC) have been added to the Candidate List. We ask the vendor should review the information on website <http://echa.europa.eu> at least twice a year. To confirm and can meet that the SVHCs update.

歐盟化學總署每年會正式公告新的高度關注物質並且納入歐盟化學總署公告的高度關注物質清單中。請供應商每年定期(至少2次)至此網址：<http://echa.europa.eu> 確認高度關注度物質清單是否更新，且符合要求。

As a potential or current supplier of UMEC, our company is responsible for ensuring full compliance with REACH Regulation Requirement. We hereby warrants and guarantees that all of our products to UMEC can meet item 1 (Note: Please fill 1 or 2, if meet item 2, please fill SVHC concentration in below table)

作為UMEC的潛在或已有供應商，本公司有責任完全滿足REACH法規要求。本公司交至UMEC之所有零部件中REACH SVHC的含有情況滿足以下第1項(請填入1或2，選第2項請填寫下表SVHC含量)。

- 1 所有產品均質中SVHC含量不超過1000ppm (All of product contain SVHC <1000ppm)
- 2 部分零件均質含有SVHC，且含量大于1000ppm，請參考下表。(Some of our product contain SVHC and SVHC >1000ppm, please refer to below table)

Table 1: Informaiton of SVHC, contain above 1000ppm(SVHC含有狀況,SVHC大于1000ppm)

No.	UMEC parts number	Manufacturer part number	Weight of Product (mg)	Name of SVHC Contained	CAS No. of SVHC	Concentration (ppm:SVHC/Product weight)	Description of use
1							
2							
3							

[供應商名稱Supplier Name]: _____

[地址Address]: _____

[簽名 Signature]: _____

[Company Seal]: _____

When REACH regulation updated and the product contains SVHC more than 1000ppm. Please provide us with updated declaration once new SVHC are added in the candidate list. Supplier is deemed to fully comply with the REACH regulation if no updated declaration is provided, and should bear the consequences.

當REACH法規更新且產品均質含有SVHC超過1000ppm時，供應商應及時提供最新聲明給UMEC，未及時提供視為完全符合REACH法規要求，相關後果由供應商承擔。